
Frederikshavn den 19. februar 2020 

Forslag til grundejerforeningen Flade Engvej Vest 

Generalforsamlingen den 24. marts 2020.  
 

Jeg foreslår at Grundejerforeningen træffer aftale med en entreprenør omkring 

oprensning af rendestensbrøndene på de private stikveje i grundejerforeningen. 

Opgaven skal entreprenøren løse over en periode som er rimeligt/økonomisk 

fordelagtig. Efter den 1. oprensning skal der være en option på den fremtidige 

vedligeholdelse. 

Udgiften til oprensningen betales af grundejerforeningen og indgår i det fremtidige 

kontingent til grundejerforeningen. 

 

Begrundelse for forslaget: 
På vores stikvej er der 6 rendestensbrønde og 6 ejendomme. Brøndene er ikke (så 

vidt jeg ved) oprenset i den tid jeg har boet her -siden 1980-. og de er godt fyldte 

med sand og mudder. Øgede nedbørsmængder og intensiteten i regnbygerne 

fordrer gode afløbsforhold. Vi ser gentagende store vandpytter på vejene, dette 

skader belægningerne som vi også er ansvarlige for. Selvfølgeligt kan vi 6 

ejendomme på vejen træffe aftale med en entreprenør om oprensning og 

miljømæssig bortskaffelse af bundfaldet i brøndene. Det kræver kun, at vi bliver 

enige om mål og midler samt at der er en som påtager sig koordineringen. 

Jeg er ikke klar over hvor mange rendestensbrønde der er i grundejerforeningens 

område. Hvis der er 1 brønd pr ejendom drejer det sig om 300 rendestensbrønde. 

Der må absolut være stordriftsfordele og dermed mindre pris ved en ordremængde 

på 300 stk. og ikke 6 stk. Opgaven er helt klart en af de opgaver som 

grundejerforeningen kan og bør varetage i et meget ensartet villakvarter. 

 

Med venlig hilsen 

Jens August Borg 

Skyttevej 14. 


